
 

BAUSKAS NOVADA DOME 

Uzvaras iela 1, Bauska, Bauskas nov., LV-3901  

tālr. 63922238, e-pasts: pasts@bauska.lv, www.bauska.lv 

DOMES SĒDES  PROTOKOLS 

Bauskā  

 

 

2023.gada 5.janvārī          Nr. 1 

 

 

Sēde sasaukta 2023.gada 5.janvārī plkst.9  

Sēde atklāta 2023.gada 5.janvārī plkst.9 

 

Sēdi vada Bauskas novada domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis  

 

Sēdē piedalās 18 Bauskas novada domes deputāti 

Domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis, domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, 

deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Jānis Dūmiņš, deputāte Inita Nagņibeda, deputāts 

Mārtiņš Cimermanis, deputāte Līga Rimševica, deputāts Rihards Melgailis, deputāts 

Mārtiņš Mediņš, deputāts Guntis Kalniņš, deputāte Laine Baha, deputāte Solveiga Lineja, 

deputāts Juris Krievs, deputāts Vilnis Gailums, deputāts Jānis Siugalis, deputāts Raitis 

Ābelnieks, deputāts Jānis Kalniņš, deputāte Līga Jankova 

 

Sēdē nepiedalās 

deputāte Ināra Pētersone – darba dēļ 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, pašvaldības izpilddirektora vietnieks Jānis 

Kalinka, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu 

departamenta vadītāja Indra Latviete, datorsistēmu un datortīklu galvenie administratori 

Ingemārs Avotiņš un Krista Sondore, Attīstības un plānošanas nodaļas projektu vadītāja Ilze 

Munda, Attīstības un būvniecības departamenta Būvniecības nodaļas vadītājs Ralfs 

Simanovičs, Attīstības un būvniecības departamenta vadītājs Mārtiņš Veinbergs, Juridiskā un 

iepirkumu departamenta Tiesiskā nodrošinājuma nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, Īslīces 

pamatskolas direktores vietniece izglītības jomā Egita Dreimane, Izglītības, kultūras, sporta un 

sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Antra Ozoliņa, sabiedrisko attiecību speciālistes 

Beāte Kate Hegenbarte, Diāna Goldmane un Anta Kļaveniece, Iecavas apvienības pārvaldes 

vadītājs Normunds Vāvers, laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Domes sēdes norisi ieraksta video formātā. 

 

Sēdes darba kārtība:  

1. Par finanšu līdzekļu piešķiršanu ziedojumam Malinas pašvaldībai. 

2. Par papildu finansējumu Bauskas 2. vidusskolas ēkas remontdarbiem. 

3. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2017.gada 27.aprīļa lēmumā “Par atbalstu 

projektam “Uzlabot vispārējās izglītības iestāžu mācību vidi””. 
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4. Par telpu Dzirnavu ielā 1, Iecavā nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Latvijas 

Sarkanais Krusts”. 

 

Domes sēdes priekšsēdētājs informē, ka izskatīšanai domes sēdē iesniegts vēl viens lēmuma 

projekts. Lūdz balsot par jautājuma iekļaušanu domes sēdes darba kārtībā.  

 

         Balsojums par papildus darba kārtību 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  1 (Ināra Pētersone - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
 

 papildināt sēdes darba kārtību ar 5.punktu:  

 

 5. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Īslīces pamatskola” direktora iecelšanu 

amatā. 

 

1.p. 

Par finanšu līdzekļu piešķiršanu ziedojumam Malinas pašvaldībai. 

(J.Kalinka) 

Ziņo: J.Kalinka. 

 Starp Bauskas novada pašvaldību un Malinas pašvaldību Ukrainā noslēgts 

sadraudzības līgums. Krievijas izraisītā kara dēļ Malinas pilsētā palikušajiem iedzīvotājiem 

nepieciešama pastāvīga humānā palīdzība, ir problēmas ar elektroapgādi. Bauskas novada 

pašvaldība izvērtējusi iespēju ziedot līdzekļus dīzeļa elektrības ģeneratora piegādei Malinas 

pašvaldībai, piešķirot finanšu līdzekļus 14 500 EUR apmērā. Ģenerators ir rezervēts un tā 

saņemšana iespējama tuvākā laikā. 

 A.Okmanis izsaka atbalstu šīs palīdzības sniegšanai un aicina atbalstīt sagatavoto 

lēmuma projektu. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 
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“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.1 “Par finanšu līdzekļu piešķiršanu 

ziedojumam Malinas pašvaldībai”. 

 

 

2.p. 

Par papildu finansējumu Bauskas 2. vidusskolas ēkas remontdarbiem. 
 

(I.Munda, L.Baha) 

 

Ziņo: I.Munda. 

 2021.gadā tika noslēgts līgums ar SIA “Kvintets M” par būvdarbu veikšanu Bauskas 

2.vidusskolas ēkas remontdarbiem. 2022.gada decembrī būvuzņēmējs informēja pašvaldību 

par nepieciešamību pēc papildu finansējuma sakarā ar būvmateriālu un to piegāžu 

sadārdzinājumu saistībā ar karadarbību Ukrainā. Speciālisti sadārdzinājuma pieprasījumu 

izvērtējuši un tā kopējā summa ir 479 157, 60 EUR. Lūdz atbalstīt papildfinansējuma 

piešķiršanu.  

 Deputāte L.Baha jautā, vai tas kā ietekmē būvdarbu izpildes termiņus. I.Munda 

paskaidro, ka būvdarbu izpildes termiņš netiek ietekmēts.  

 Jautājumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.2 “Par papildu finansējumu Bauskas 2. 

vidusskolas ēkas remontdarbiem”. 

 

 

3.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2017.gada 27.aprīļa lēmumā “Par atbalstu 

projektam “Uzlabot vispārējās izglītības iestāžu mācību vidi””. 

 

(I.Munda, V.Čačs, R.Simanovičs, M.Cimermanis, A.Okmanis, L.Baha) 

 

Ziņo: I.Munda. 

 2017.gadā Bauskas novada pašvaldība pieņēma lēmumu “Par atbalstu projektam 

“Uzlabot vispārējās izglītības iestāžu mācību vidi””, kas paredz projekta aktivitātes Bauskas 

2.vidusskolā un Bauskas Valsts ģimnāzijā. Lai pilnībā pabeigtu projektu, nepieciešams papildus 

finansējums 479 157, 60 EUR apmērā kopējām projekta izmaksām. Lūdz izdarīt grozījumus 

2017.gadā pieņemtajā lēmumā, apstiprinot kopējās izmaksas 8 411 129,76 EUR apmērā. 

V.Čačs jautā, vai būtu iespēja redzēt koptāmi pa pozīcijām, kurās veidojas 

sadārdzinājums. I.Munda paskaidro, ka sadārdzinājums izveidojies visās pozīcijās. R.Simanovičs 
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skaidro, ka izvērtējot sadārdzinājumu balstās uz Centrālās statistikas pārvaldes datiem, pēc 

formulas tiek aprēķināts maksimāli pieļaujamais koeficients. Tiek izskaidrotas projekta 

sadārdzinājuma pozīcijas, parādot skaitļus excel tabulās, kopējais sadārdzinājums ar PVN veido 

nepilnus 13 %. 

M.Cimermanis jautā par Centrālās statistikas pārvaldes (CSP) datiem – ir divas puses pēc 

kā skatīt – ir statistikas dati, pēc kuriem skatīt sadārdzinājumu un to arī būvuzņēmēji izmanto, un 

ir būvuzņēmēja pretimnākšana, kad tiek risināts šis jautājums sarunās. R.Simanovičs skaidro, ka 

iepriekšējās sēdēs ir runāts par sadārdzinājumu, par metodiku ir bijušas sarunas, bet uzticamākais 

variants ir CSP metodika, jo uzticēties pavadzīmēm nevar. A.Okmanis piebilst, ka viss, ko 

uzņēmējs pieprasa, netiek atbalstīts. R.Simanovičs iestarpina, ka tiek salīdzināts maksimālais 

koeficients, ko norāda uzņēmējs un ko paredz CSP metodika. I.Munda skaidro, ka iesniegtais 

sadārdzinājums tiek vērtēts jau no oktobra, tika aprēķināts procentuālais sadārdzinājums. 

L.Baha atzīmē, ka projektu ietvaros, kad sāka parādīties būvuzņēmēju iesniegtie projektu 

sadārdzinājumi visā Latvijā, Centrālā finanšu un līgumu aģentūra oktobrī sniedza metodiskos 

noteikumus, kā pašvaldībām rīkoties. 

M.Cimermanis dalās ar savu pieredzi kā uzņēmējs, ka jāpievērš uzmanība tam, kad tiek 

iepirkti būvmateriāli. A.Okmanis norāda, ka tika veiktas vairākas pārrunas ar būvniekiem, 

neviens nepiedāvā būvmateriālus par cenām iepirkuma brīdī, kas bija 2021.gadā. Nav piemēroti 

sadārdzinājumi jau nopirktiem materiāliem.  

Jautājumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr.3 “Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2017.gada 27.aprīļa lēmumā “Par atbalstu projektam 

“Uzlabot vispārējās izglītības iestāžu mācību vidi””. 

 

 

4.p. 

Par telpu Dzirnavu ielā 1, Iecavā nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Latvijas 

Sarkanais Krusts”. 

(N.Vāvers, G.Kalniņš, A.Okmanis, V.Čačs, E.Grigorjeva, A.Mačeks) 

Ziņo: N.Vāvers. 

 Bauskas novada pašvaldībā saņemts biedrības “Latvijas Sarkanais Krusts” iesniegums 

ar lūgumu nodot bezatlīdzības lietošanā nekustamo īpašumu Dzirnavu ielā 1, Iecavā atbalsta 

paku uzglabāšanai un izsniegšanai Iecavas apkārtnes trūcīgajām, maznodrošinātajām un 

krīzes situācijā nonākušajām mājsaimniecībām. Lūdz atbalstīt lēmuma projektu par telpu ar 

platību 38,6 m2 nodošanu bezatlīdzības lietošanā nosakot darbības termiņu no 2023.gada 

4.janvāra līdz 31.maijam.  
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 G.Kalniņš jautā, vai bija iespēja atrast telpu tikai īslaicīgai lietošanai, jo biedrība 

prasīja ilgākam laika periodam. N.Vāvers paskaidro, ka šī bija vienīgā telpa, kas atbilda 

Pārtikas un veterinārā dienesta prasībām. A.Okmanis iestarpina, ka termiņš noteikts tāds, jo 

šajā ēkā paredzēti projekta darbi, kas saistīti ar primārās aprūpes jomu. 

 V.Čačs jautā, kas notiks maijā, vai ir paredzēta kāda palīdzība cilvēkiem. N.Vāvers 

paskaidro, ka šobrīd Iecavas sociālais dienests brauc pakaļ pakām uz Bausku, šīs telpas būs 

Sociālajam dienestam, kurš izsniedz pakas biedrībai.  

 G.Kalniņš precizē, ja jau telpas paredzētas biedrībai, tad komunālo pakalpojumu 

maksu viņi arī nosedz. N.Vāvers noraida, ka apmaksu veiks biedrība, jo līgumā tā nav 

paredzēts, jo nav īsti izdevumu, ko nosegt, tās ir noliktavas telpas paku uzglabāšanai. Juriste 

E.Grigorjeva izskaidro, ka telpas nodod bezatlīdzības lietošanā, nepiemērojot nomas maksu, 

bet, ja rodas komunālo pakalpojumu izmaksas, tās nosedz biedrība.  

 A.Mačeks precizē, ka telpas uz 4 mēnešiem tiek nodotas tāpēc, jo paredzēti būvdarbi.  

Jautājumu nav. Deputāti balsojot, pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr.4 “Par telpu Dzirnavu ielā 1, Iecavā 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Latvijas Sarkanais 

Krusts””. 

 

 

5.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Īslīces pamatskola” direktora iecelšanu amatā. 

(I.Romānovs) 

Ziņo: I.Romānovs. 

 2022.gada novembrī tika apstiprināts konkursa nolikums uz vakanto Bauskas novada 

pašvaldības iestādes “Īslīces pamatskola” direktora amatu. Tika izsludināts atklāts konkurss, 

kas noslēdzās decembrī. Konkursa pretendentu vērtēšanas komisija par piemērotu amatam 

atzina Egitu Dreimani. Lūdz atbalstīt izvēlētās kandidatūras iecelšanu direktora amatā ar 

2023.gada 9.janvāri. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 
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“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.5  “Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Īslīces pamatskola” direktora iecelšanu amatā”. 

 

 

 

Sēdi beidz 2023.gada 5.janvārī plkst.09:41. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2023.gada 26.janvārī. 

 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 8 lp. 

2. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa izsludinātā sēdes darba kārtība uz 1 lp. 

 

 

Sēdes vadītājs      Aivars Okmanis 

 

 

Sēdes protokolētāja      Ieva Skujeniece 

 


